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Abstract (en)
Closure capsule (2) with a movable element for vials and other containers which must be opened or closed without withdrawal of the capsule,
characterised in that it comprises an envelope (6) connected to the vial (1) by attachment elements (4, 5), the said envelope (6) having a bottom
(7) and an opening intended to be brought into coincidence with that (17b) of a drawer (16) mounted in a slide (8) formed below the bottom (7) and
having a bottom wall (10) in which an opening (11) is formed connecting with the interior of the vial (1), the said drawer (16) being provided with
operating means (18, 23, 24, 32, 38) protruding from the envelope (6) and elements (19, 19a, 33) being provided for holding the capsule (2) closed
in the non-operating position. <IMAGE>

Abstract (fr)
Capsule (2) de fermeture à élément mobile pour flacons et autres récipients devant être ouverts ou fermés sans retrait de la capsule, caractérisée
en ce qu'elle comporte une enveloppe (6) reliée au flacon (1) par des éléments d'accrochage (4, 5), ladite enveloppe (6) présentant un fond (7) et
une ouverture destinée à être mise en coïncidence avec celle (17b) d'un tiroir (16) monté dans une glissière (8) formée en dessous du fond (7) et
présentant une paroi de fond (10) dans laquelle est pratiquée une lumière (11) communiquant avec l'intérieur du flacon (1), ledit tiroir (16) étant muni
de moyens d'actionnement (18, 23, 24, 32, 38) faisant saillie de l'enveloppe (6) et des éléments (19, 19a, 33) étant prévus pour maintenir la capsule
(2) fermée en position de non-utilisation.
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